

Language and Cultural Center (LCC)

LCC语言与文化培训学校

- A Long History** - LCC was established in 1956. Over the past five decades, about 20,000 students including over 280 ambassadors from more than 100 countries have studied here. Nine teachers of Princess of Thailand come from LCC.

历史悠久—LCC成立于1956年，50多年来，来这里学习过的各国外交人员及各界人士近 2 万人，他们来自100多个国家，其中驻华大使就有280多位。其中泰国公主的九任老师都来自LCC。

- A Strong Faculty** - LCC boasts a team of over 40 highly experienced professional teachers. Most of them hold certificates of Teaching Chinese as a Foreign Language. Languages they speak include English, French, Japanese, German, Russian, Spanish and Polish (as media language).

师资雄厚—学校现有专职教师40余人，具有国家教育部认证的对外汉语教师资格证书和丰富的对外汉语教学经验，能熟练使用英、法、日、德、俄、西、波等外语授课。

- Pleasant Environment** - Located in the embassy quarter, LCC has a teaching building of 3,000 square meters with easy access and elegant environment. LCC is an MOE-approved HSK test center and off-campus test center of overseas universities. LCC also provides training venue for various institutions.

环境优雅—LCC坐落于三里屯使馆区内，拥有 3000 多平方米的独立教学楼，位置优越，环境优雅。LCC是HSK考试考点和国外大学代理考点，并为各类机构提供培训场地。

- Our Courses** - LCC offers both individual lessons and small classes including Chinese, some other languages, Chinese culture, art, computer studies, etc. In addition, LCC organizes cultural lectures, study tours and winter/summer camps on a regular basis.

我们的课程—学校有包括单人课、合上课、班级课等多种形式的汉语、外语、文化、艺术、计算机等各类课程。此外还定期举办各种国情文化讲座、旅游教学、冬夏令营等活动。

- Self-developed Textbooks** - LCC has more than 30 self-developed textbooks, which cater to different needs of learners and offer a combination of practicality and interest. Some textbooks were awarded excellent textbooks by the Ministry of Education, and some books' copyrights were purchased by foreign publishers. Particularly, the series of *Experiencing Chinese* is widely popular among learners.

自编教材—LCC 有自编教材 30 余册，教材注重实用性和趣味性，适合不同需求的外国学员学习。部分教材获得国家教育部优秀教材奖，有的教材的版权被国外出版社购买。其中，《体验汉语》系列教材深受学生欢迎。

